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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

MJESNI ODBOR LUKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

KLASA:  026-02/21-01/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-6 
Rijeka,  31.03.2021. 
                     
 
 
              

ZAPISNIK 
23. SJEDNICE VMO LUKA 

 
23. sjednica VMO Luka održana je 31.03.2021. (srijeda) s početkom u 18.00 sati, u prostorijama 
MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO 

 Mladen Pantar, zamjenik predsjednika VMO 

 Daniela Maras Vukušić, članica VMO 

 Joško Vitezica, član VMO 

 Davorka Milanović, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

  
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Daina Glavočić, članica VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 22. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka od 22.02.2020. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Stefan Mataja Mafrici pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Rasprava o zaprimljenim prijedlozima građana vezanim za male komunalne zahvate za 

2022. godinu 
2. Komunalna pitanja 
3. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
 

 Vijećnici su razmotrili prijedloge građana zaprimljene po javnom pozivu na predlaganje 
malih komunalnih zahvata po mjesnim odborima za 2022. godinu. 

Javni poziv je otvoren do 31. ožujka 2021. godine. Na žalost većina pristiglih prijedloga građana 
nije prihvatljiva za realizaciju kroz ovaj oblik financiranja. Vijećnici razmišljaju o uređenju dijela 
partera Trninine ulice i ulice V. Lisinskog, kao i djelomičnoj sanaciji površine između prvog i drugog 
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paviljona. Također u razmatranju je i površina na Jelačićevom trgu oko fontane, u smislu neke 
vrste zahvata koji bi taj parter učinio protukliznim. Konačna odluka će se donijeti na slijedećoj, 
travanjskoj sjednici.  
 
Što se tiče prioriteta iz prošlih godina, predsjednik Vijeća podsjetio je prisutne da se realizacija 
postave pilomata u Zagrebačku ulicu očekuje u travnju ove godine. Informirao je Vijeće o održanim 
sastancima sa stanarima Zagrebačke ulice koji za parkiranje koriste zajedničko dvorište. Sastanci 
su održani s ciljem da se stanare upozna sa planiranom postavom pilomata, koji bi im osigurao 
prohodnost Zagrebačkom ulicom zbog pristupa zajedničkom dvorištu.  
 
 
 
AD 2 
 

 Nedostatak javne rasvjete u Verdievoj ulici 
 

Prisutni su se upoznali s upućenim dopisom na adresu Energa d.o.o. i njihovim odgovorom od 
02.03.2021. U odgovoru informiraju Vijeće da se radi o kvaru na podzemnom kabelu javne 
rasvjete. Potrebno je angažirati izvođače građevinskih radova zbog čega je u tijeku ishodovanje 
potrebnih dozvola od Grada Rijeke za intervencije u pješačkoj zoni Verdieve ulice. Po dobivanju 
dozvola pristupit će se sanaciji/zamjeni podzemnih kablova.  
 

 Alternativno parkiranje za stanare nakon ukidanja parkirališta na Putničkoj obali i u Ulici 
Riva Boduli 
 

Sukladno zaključku sa prethodne sjednice, Vijeće se po ovom pitanju obratilo Rijeka plusu d.o.o. i 
zatražilo informaciju o planovima i alternativnim rješenjima kojima će se nadomjestiti izgubljena 
parkirna mjesta. U svom odgovoru od 11.03.2021., Rijeka plus d.o.o. informira Vijeće da čini sve 
kako bi se u najkraćem mogućem roku osigurali potrebni kapaciteti na lokaciji budućeg parkirališta 
iza zgrade Exportdrva. Ipak, za sada nemaju informacije o točnim rokovima realizacije spomenutog 
projekta, pa mole za razumijevanje i strpljenje.  
 
 
 
AD 3 
 
Nije bilo rasprave pod ovom točkom dnevnog reda. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

Davorka Milanović Stefan Mataja Mafrici 
 


